



Närvarande:

Camilla Granberg (VC)
Anna Grundström
Jonas Martinsson
Ann Backsten
Johanna Berg
Lisbeth Brax-Olofsson (suppleant)
Maria Sandberg (TS-ledamot)
Wilma Jacobsson (URFUS ledamot)

Frånvarande:

Erik Persson (ordf.)
Ingrid Liljelind (sekr.)
Linn Öjbrant
Anders Brändström (suppleant)
Lisbeth Brax-Olofsson (suppleant)

§ 1. Mötets öppnande

Vice ordförande, Eva Svedmark hälsar välkommen och förklarar mötet öppnat.

§ 2. Val av sekreterare

Till sekreterare väljs Camilla Granberg

§ 3. Val av justerare

Till justerare väljs Johanna Berg

§ 3. Rapporter

- a) *Tävlingssektionen*: TS rapport läggs till handlingarna. Maria berättar bla om unga URF och TS verksamhet. Tävling v. 21. Vi vill utbilda en banbyggare i föreningen. Division 1 hästhoppning omg. 1 och 2 i Falun nästa helg.
- b) *URFUS*: Övernattning 6 maj, 51 anmälda barn. Kafeterian är på g. Vi hoppas på att komma igång i början av höstterminen.
- c) *SvRF*: -
VRIF: Johanna berättar om årsmötet. En ungdomskonsulent kommer att anställas för engagera ungdomarna i distriktet.
- d) *VC rapport*: Lägg till handlingarna.

§ 4. Fastställande dagordning och anmälan om övriga ärenden.

- a) Dagordningen fastställdes.

§ 5. Föregående protokoll

Protokollet nr 5 2022 är ej justerat. Tas upp på nästa möte.



§ 6. Styrelsens arbetsgrupper rapporterar

- a) Anläggningsgruppen; Hanna Gyllengam, Annika Rydman, Ann Backsten, Jonas Martinsson, Ulf Widmark, Emma Fahlman, Anders Brändström.
Inget att rapportera.
- b) Cafeterigruppen; Camilla Granberg, TS-arbetsgrupp, Katarina Nilsäter.
Bra intäkter vid vårens tävlingar.
- c) Partnergruppen; Britta Unneby, Karin Kemi, Patricia Persson, Camilla Granberg.
Läggs till handlingar.
- d) Tjäna-pengar-gruppen; Britta Unneby, Ingrid Liljelind, Elisabeth Kampf-Holmberg, Maria Nordin. Läggs till handlingarna.
- e) Arbetsmiljögruppen; Eva Svedmark, Linn Öjbrant, Ingrid Liljelind (sammankallande). Inget att rapportera.
- f) Stallkompisgruppen; Viktoria Wirth, Hanna Kriström (sammankallande), Patricia Persson.
Påskhälsning på skrubbdörrarna var rolig idé.
- g) Hållbara Hippologum; Erik Persson, Ingrid Olsson, Katarina Nilsäter.
Inget att rapportera.

§ 7. Ekonomi

Vi kommer att lägga möten senare i månaden för att ha en aktuell ekonomisk rapport. Argos behöver allt material innan den 7 i månaden, för att kunna ge bra månadsrapporter.

§ 8. Ackordcentralen

AC har skickat in ett krav med tydliga underlag på våra krav till kommunen. Svar önskas från UK senast 12 maj 2022.

§ 9. Underlag på banor och ridhus

Ny besiktning av hoppbanan 20220513 tillsammans med Fastighet (Takprojektet), för att se att banan är iordningställd efter att tältet stått där. Vi hoppas på att få göra en renovering av ytskiktet genom Fritid. Mail med kostnadsförslag är skickat till Fritid.

§ 10. Övriga frågor

Vision – Ridsport 2025. Vi vill boka en arbetsdag där vi planerar strategi – mål – hur jobbar vi vidare? Datum bestäms på första styrelsemötet i höst. Skicka ut en idéförfrågan till medlemmar efter nästa möte/tidig höst.



§ 11. Mötets avslutande

Nästa möte är inplanerad 16/6, 2022 kl. 18:00-20:30. Plats, Styrelserummet på Hippologum.

Mötets Sekreterare

Erik Persson
Ordförande

Justerare